



En.Vision™

OAC Newsletter is Reborn

Hello,

Welcome to En.Vision™, the official newsletter of the Opticians Association of Canada!

En.Vision™ will be sent out to members on a monthly basis and will also be available for download on the OAC website at www.opticians.ca. The OAC believes in communicating as best we can with our members, in a method that is easiest for you, the member. Therefore, the OAC will be sending out En.Vision™ via email and standard mail to all members.

To do our part in preserving the environment, our hope is to have all (or most) members' email addresses so that the newsletter can be sent out via email only to those members who have access to email.

If there is anything that you want to see in our newsletter, on our website or on our Facebook page, or if you have any questions, concerns or comments, please contact us at canada@opticians.ca or phone 1-800-847-3155.



Going Green

En.Vision™ newsletter will be delivered to OAC members via email and

standard mail.

Our goal is to be able to deliver the newsletter by email only to all members within 6 months!

Help us do our part to preserve the environment and send us your email address to canada@opticians.ca



Licensed Optician™

New Merchandise

Just in time for the holidays, new merchandise has been added to the Licensed Optician store. Lined jackets, watches and soft-shell vests are just a few of the new items that you will find at the online LO store. Check it out at www.licensedoptician.ca



VC Webinar is Online Again!

Vision Canada webinar lectures that were broadcast live from Vancouver on October 15 & 16, 2011 are available for online viewing again until December 9th. All individuals can watch the lectures at no cost, all you need to do is register a username and password on the webinar site. For more information, go to www.vision-canada.ca



EG Program January Intake

The NAIT/OAC Eyeglass Yr. 1 course is running a January Intake in select provinces commencing Jan. 3, 2012. To have an information package sent to you, email education@opticians.ca or call 1-800-847-3155.



Minister backs bill to regulate cosmetic CLs

OTTAWA — Health Minister Leona Aglukkaq is getting behind legislation to regulate cosmetic contact lenses as medical devices — almost guaranteeing the bill's passage into law. [The full story is located at www.opticians.ca under Current Issues in our Resource Room](http://www.opticians.ca/page.asp?id=35) (<http://www.opticians.ca/page.asp?id=35>).

join us on
facebook

go to www.opticians.ca



En.Vision^{MC}

Le bulletin de l'AOC revit !

Bonjour,

Bienvenue à En.Vision^{MC}, le bulletin officiel de l'Association des Opticiens du Canada ! Avec En.Vision^{MC}, l'AOC s'engage à mettre au premier plan la communication avec ses membres.

Pour vous faciliter la vie, En.Vision^{MC} vous sera envoyé mensuellement par courriel et courrier standard. L'En.Vision^{MC} pourra aussi être téléchargé depuis notre site web www.opticians.ca.

Afin de préserver l'environnement, l'AOC espère pouvoir récolter, prochainement, toutes les adresses courriels de tous ses membres afin de n'envoyer le bulletin, En.Vision^{MC}, que par voie électronique.

Si vous désirez donner votre opinion dans notre bulletin, En.Vision^{MC}, ou sur notre page Facebook et si vous avez des questions, préoccupations ou commentaires, n'hésitez pas à nous contacter à canada@opticians.ca ou au 1-800-847-3155.



Préservons l'environnement

Dans une démarche de plus en plus verte, l'AOC souhaite envoyer le nouveau bulletin, En.Vision^{MC}, seulement par voie électronique dans les 6 mois ! Aidez-nous à préserver l'environnement en envoyant votre adresse courriel à canada@opticians.ca.



Découvrez nos nouveaux produits !

Juste à temps pour les Fêtes, de nouveaux produits sont disponibles sur notre magasin en ligne autorisé. Vestes brodées, montres ou gilets sont quelques-uns de nos nouveaux articles. Rendez-vous au www.licensedoptician.ca



“VC WEBINAR” maintenant en ligne !

Toutes les vidéos des conférences de l'événement Vision Canada qui s'est déroulé les 15 et 16 octobre derniers à Vancouver sont maintenant en ligne ! Venez vous enregistrer gratuitement sur www.vision-canada.ca pour découvrir ou redécouvrir les conférences jusqu'au 9 décembre 2011.



.Inscription au programme d'optique de janvier 2012

Le cours “NAIT/OAC Eyeglasses Yr 1” sera disponible dans certaines provinces dès le 3 janvier 2012. Pour obtenir votre trousse d'information, contactez-nous à education@opticians.ca ou au 1-800-847-3155.



Du nouveau pour les lentilles de contact cosmétiques

OTTAWA – Le ministre de la santé, Leona Aglukkaq, appuie le projet de loi de réglementation des lentilles de contact cosmétiques. L'article complet est disponible sur notre site web www.opticians.ca sous “Current Issues” dans la section “Resource Room” (<http://www.opticians.ca/page.asp?id=35>)



visitez www.opticians.ca